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Protokoll från sammanträde i rådet för 
funktionshinderfrågor 2022-10-19 

Närvarande: 
Ulla Smedberg, ordförande 
Axel Otten, vice ordförande 
Håkan Jarmar, ledamot 
Ingela Hedén, ledamot 
Lotta Rosenström, ledamot 
Margareta Åsén Johansson, ledamot 
 
Frånvarande:  
Robin Slätt, ledamot 
 
Från förvaltningen: 
Yvonne Kokkola, avdelningschef 
Fanny Eklund, sekreterare 
Cia Bergström, enhetschef 
Martin Pietsch, enhetschef 
Jonas Fransson, enhetschef 
Kajsa Pärke, samhällsplanerare 
Annika Lindell, HR-konsult 
Sandra Lind, kommunikatör 
Emelie Lundqvist, kommunikatör 

Plats och tidpunkt: 
Telefonvägen 30, plan 9 
Kl. 14.00–16.00  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Ulla Smedberg öppnar mötet.  

2. Workshop  
Rådet tillsammans med representanter från förvaltningen 
genomförde en workshop utifrån av rådet valda områden att 
diskutera. Områden som diskuterades var digital 
tillgänglighet/kommunikation, fysisk tillgänglighet och boenden 
samt kompetensutveckling inom LSS.  
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Sammanfattande punkter:  

- Rådet betonade vikten av att rådet tidigt blir involverade i 
förvaltningens arbete med boendeplanen men också om 
möjligt att få ta del av remisser för detaljplaner och 
byggplaner som inkommer till förvaltningen. 

- Fortsatt arbete med kommunikation och lättläst behövs för 
att nå ut till alla, framför allt kommunicering om pågående 
stadsmiljöutveckling i staden. 

- Rådet efterfrågar möjligheten till tillgänglighetsvandring.  
- Rådet vill gärna bjuda in och höra erfarenheterna från någon 

som genomgått utbildningen till stödpedagog som 
genomförs inom LSS-verksamheterna. 

 
Förvaltningens representanter och rådet är samstämmiga över att det 
hade varit bra med längre tid för diskussionerna.  

3. Val av justerare 

Ordförande Ulla Smedberg och Håkan Jarmar väljs att justera 
dagens protokoll.  

4. Föregående protokoll 

Läggs till handlingarna.  

5. Nämndärenden 

Till stadsdelsnämndens kommande sammanträde 2022-10-27 har 
länk sänts med kallelsen till dagens möte.  
 
§8 Nästa steg- Ökad kvalitet och jämlikhet i vård och omsorg 
för äldre personer 
Rådet konstaterar att det i remissen saknas perspektivet äldre med 
synnedsättning. Rådets betonar att det för målgruppen är viktigt att 
kunna få stöd och hjälp av exempelvis en arbetsterapeut eller 
syn/hörselinstruktör.  
 
§9 Samråd om alternativa lokaliseringar för Spårväg Syd 
Rådet ger medskick att använda begreppet personer med 
funktionsnedsättning i stället för funktionsvariation.  
 
§14 Medborgarundersökningar 
Rådet noterar att det endast är 48 % som har svarat på enkäten. 
Rådet noterar särskilt den låga svarsfrekvensen på frågan gällande 
hur man ska gå till väga för att vara delaktig i utvecklingsprocesser 
och att det är en viktig fråga.  
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§ 18 Månadsrapporten 
Rådet noterar att förvaltningens ekonomiska rapport visar på minus 
och att en av förvaltningens analyser är att kostnaden för turbundna 
resor. Rådet ger medskick till förvaltningen att se över alternativa 
och mindre kostsamma sätt att erbjuda turbundna resor, genom att 
exempelvis utnyttja utförare inom daglig verksamhet för 
transporterna. Förvaltningen informerar om att det redan görs i vissa 
ärenden och att ett nytt taxiavtal, som kan minska kostnaderna, har 
börjat gälla från 1 oktober. Rådet erfar vissa brister i färdtjänsten 
med det nya avtalet och förvaltningen återkommer med vart man 
kan vända sig med synpunkterna.  
 
§29 Ej verkställda beslut till IVO 
Rådet konstaterar att många ärenden inte blivit verkställda och 
önskar i fortsättningen få information om vilka former av insats som 
ej verkställts. Förvaltningen återkommer med vilka insatser det 
berör.   

6. Övrig information från förvaltningen 

- Mötet med presidiet/gruppledare 23 november 
Rådets inspel och diskussionsämnen ska vara förvaltningen 
tillhanda senast 14 november.  
 
- Boendeplanen 
Förvaltningen informerar om att arbetet med att boendeplanen har 
startat upp. Verksamhetscontroller Linda Lindblom ansvarar för 
förvaltningens svar på boendeplan och kommer besöka rådet vid 
sammanträdet i november. Rådet önskar att Linda då ger en bild av 
förvaltningens analys av behovet.  

7. Balanslista 

8. Övriga frågor 

Rådet lämnar synpunkter till förvaltningen avseende upplevda 
brister i tillgänglighet i huset på Telefonvägen 30. Rådet anser att 
bemötandet i receptionen inte upplevdes välkomnande och att det 
saknas sittplatser utanför receptionen när den är stängd vid lunchtid.  

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet. Nästa sammanträde äger rum onsdagen 
den 16 november på Telefonvägen 30. 
 



 

 
 

Protokoll 
 Sida 4 (4) 

 

 
 

 
 
  _____________________ ____________________ 

Ulla Smedberg, ordf.  Håkan Jarmar, justerare 
digitalt justerat 2022-10-21 digitalt justerat 2022-10-20
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